
Zápis  řádného zasedání AS SU FPF dne  12. 4. 2021
Zasedání proběhlo on-line

Přítomni: PhDr. Petr Vojtal, Mgr. Kamil Matula,., MgA. Mgr. Ondřej Durczak, Mgr. Ondřej
Mazurek,   doc. Mgr. Jiří Siostrzonek, Ph.D., prof. Mgr. Jindřich Štreit, dr.h c., Mgr. Miroslav
Urbanec, Ph.D
Omluveni: Mgr. David Radek., Ph.D.

Hosté: prof. PhDr. Irena Korbelářová, Dr., Ing. Mgr. Josef Svoboda,
studentky Marie Sládková, Tereza Opršalová

Program:
1. Podmínky 1. kola přijímacího řízení bakalářského studijního programu Audiovizuální 
tvorba pro akad. rok 2021/2022.
2. Podmínky 1. kola přijímacího řízení bakalářských a navazujících studijních programů pro 
akad. rok 2021/2022 - aktuální změna v návaznosti na Rozhodnutí MŠMT.
3. Návrh na podání žádosti o akreditaci bakalářského profesního studijního programu Kulturní
turismus, prezenční forma studia.
4. Návrh na podání žádosti o akreditaci navazujícího magisterského akademického studijního 
programu Tvůrčí fotografie, kombinovaná forma studia. 
5. Různé.

Program schválen - jednohlasně

Ad1)  AS SU FPF schvaluje č. j. 10/21/AS - komentář podala děkanka FPF SU, nově 
akreditovaný SP, přijímací řízení bude vypsané, umělecký obor.
Hlasování: 7 pro

Ad2) AS SU FPF schvaluje č. j. 11/21/AS – komentář děkanka, aktuální změna na rozhodnutí
MŠMT, který odráží pandemickou situaci, s výjimkou uměleckých SP navrhuje upustit od 
přijímacích zkoušek (cizojazyčná filologie – také bez přijímacích zkoušek), případně 
modifikované (ITF).
Hlasování 7 pro

Ad3) – AS SU FPF bere na vědomí a souhlasí č. j. 12/21/AS komentář děkanka, návrh byl 
přepracován, je profesně zaměřený.  Zda takový obor na nějaké jiné VŠ existuje? V takové 
podobě neexistuje. Podobné obory jsou zaměřeny spíše ekonomicky.
Hlasování: 7 pro

Ad4) – AS SU FPF bere na vědomí a  souhlasí č. j. 13/21/AS – komentář děkanka, 
akademický, kombinovaná forma.
Hlasování: 7 pro

Ad5) Různé
Vojtal – zápis a usnesení z posledního zasedání AS SU FPF nebyly včas vloženy na web 
senátu díky technickému nedopatření, vše je již napraveno.
Poděkování paní děkance za angažování se v záležitosti zkoušení dr. Hochela. O. Durczak 
informoval o výsledcích a uzavření jednání.



Mazurek – podnět k diskusi – prospěchová stipendia, studenti se dotazovali na prospěchové 
stipendium a nároky na něj. Stipendium za 3. ročník bc. studia? 
Odpověď – děkanka, existují zásady pro přiznání prospěchových stipendií, není to 
netransparentní, materiál byl schválen  AS SU FPF. Vše je udělováno na základě schválených
zásad, vše je transparentní. Vychází se ze Stipendijního řádu SU, pracuje stipendijní komise, 
která má možnost doporučit či zvážit přidělení stipendia. Zásady existují.  Je možné 
navrhnout mimořádná stipendia.  Jestliže student ukončí studium SZZk,  nemůže mu být 
přiznáno stipendium. 
Mazurek – odkaz na Stipendijní řád Čl. 6, vedoucí ústavu může se zdůvodnění takovou žádost
předložit, děkanka ji předloží stipendijní komisi. 
Durczak – tlumočil příspěvek prof. Birguse, rozpočet – rozdělení prostředků na jednotlivá 
pracoviště, neadekvátní podíl ITF v Příspěvku na provozní náklady v rozpisu prostředků FPF, 
ITF je ochoten saturovat ostatní ústavy, částka je na vrub ITF příliš vysoká. Argumentuje, že 
ITF má největší počet studentů na jednoho pedagoga. Přispívá univerzitě financováním 
z RUVu (za rok 2020 je to 3,1 mil. Kč).  Siostrozonek – tajemník – ITF platí FÚ za místo na 
Bezručově nám. 13, UBK platí méně. Vedení fakulty a prof. Birgus si tyto záležitosti vyjasní. 
Jedná se patrně o příspěvek fakultě. Reagovala děkanka – vedení fakulty je povinné zachovat 
vyrovnaný rozpočet, zajistit vzdělávání studentů, průměruje se na celé univerzitě.  Při 
stanovení rozpočtu se postupuje dle pravidel MŠMT.  Pokusí se najít kompromis. Ve středu 
bude schůzka o rozpočtu, začíná jednání o rozpisu. FPF je oslabena po odchodu FÚ. Bude 
projednáno a prodiskutována na jednotlivých ústavech včetně ITF.
Den otevřených dveří č. 2 on-line se uskuteční -  bude sdělen termín co nejdříve.
Mazurek – zda bude výuka od příštího semestru normální? Děkanka – zatím ještě o formátu 
výuky ZS neuvažovali, uvažovat o rozdělení na týden přednášek a týden seminářů, vyčkat 
pokynů MŠMT a SU.

Příští řádné zasedání senátu se uskuteční 3. 5. 2021 od 13.00 on-line.

Usnesení Akademického senátu SU FPF ze dne 12. 4. 2021

- AS SU FPF schvaluje Podmínky 1. kola přijímacího řízení bakalářského studijního 
programu Audiovizuální tvorba pro akad. rok 2021/2022.

- AS SU FPF schvaluje Podmínky 1. kola přijímacího řízení bakalářských a 
navazujících studijních programů pro akad. rok 2021/2022 - aktuální změna v 
návaznosti na Rozhodnutí MŠMT (č. j. MSMT-6358/2021-1).

- AS SU FPF bere na vědomí a souhlasí s Návrhem na podání žádosti o akreditaci 
bakalářského profesního studijního programu Kulturní turismus, prezenční forma 
studia.

- AS SU FPF bere na vědomí a souhlasí s Návrhem na podání žádosti o akreditaci 
navazujícího magisterského akademického studijního programu Tvůrčí fotografie, 
kombinovaná forma studia. 

PhDr. Petr Vojtal

předseda AS SU FPF


